
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst raadsronde Fysiek 

Onderwerp  Pre-begroting 2021 en Uitvoeringsbeeld 2020 – Fysiek 

Datum Behandeling  25 augustus 2020 

Portefeuillehouder  College 

Aanwezig  Via video-vergaderen: Wethouders Krabbendam, Aarts, Heijnen en Jongen, 
met ondersteuning van de ambtenaren dames Van der Linden en Houben en 
de heren Sijben en Hoogma, de voorzitter en secretaris, woordvoerders.  
 
Via de livestream: raadsleden, burgerleden, en burgers. 

Woordvoerders  Volksgezondheid en Milieu 
De dames Lejeune (SPM), Hermens (GroenLinks), Van Gool (PvdA), Schut 
(SP) en Nuyts (LPM). 
 
De heren Janssen (CDA), Barendse (D66), Verkoijen (VVD), Smeets (PVM), 
Geurts (PVV), Frijns (SAB), Bronckers (50PLUS) en Gunther (GG). 
 
Volkshuisvesting, Ruimtelijke ordening en Stedelijke Vernieuwing 
De dames Van de Wouw (VVD), Schut (SP), Nuyts (LPM) en Tiber (GG).       
 
De heren Quaaden (CDA), Willems (SPM), Van der Gugten (GroenLinks), 
Barendse (D66), Borgignons (PvdA), Smeets (PVM), Geurts (PVV), Frijns 
(SAB) en Van Est (50PLUS).  

 
Verkeer, Vervoer en Waterstaat 
De dames van Ham (PvdA), Van de Wouw (VVD), Schut (SP) en Nuyts 
(LPM). 
 
De heren Quaaden (CDA), Willems (SPM), Van der Gugten (GroenLinks), 
Barendse (D66), Smeets (PVM), Geurts (PVV), Frijns (SAB), Bronckers 
(50PLUS), en Gunther (GG). 

 
Sport 
De dames Van de Wouw (VVD) en Schut (SP). 
 
De heren Brull (CDA), Boelen (SPM), Vos (GroenLinks), Barendse (D66), 
Jacobs (PvdA), Smeets (PVM), Geurts (PVV), Frijns (SAB), Est (50PLUS) en 
Gunther (GG). 

 

Voorzitter  Dhr. Betsch  

Secretaris  Mevr. Heijboer  

Samenvatting en 
afspraken  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De voorzitter 
benadrukt dat het een raadsronde betreft en vraagt aandacht voor de 
digitale spelregels en orde. Er zijn vooraf reeds verschillende technische 
vragen gesteld en beantwoord, die zijn opgenomen in het dossier. 
 
Achtereenvolgens krijgen woordvoerders de gelegenheid om vragen te 
stellen over de programma’s.   
 
Programma 7 Volksgezondheid en Milieu 



 

 

 

 

 

Er ontstaat aan het begin van het overleg onduidelijkheid wat wel of niet in 
de vergadering thuishoort. De verwarring gaat over het verschil tussen 
volksgezondheid en gezondheidszorg. De voorzitter legt uit dat het in dit 
overleg gaat over volksgezondheid (bijv. luchtkwaliteit) en bij het sociale 
domein op 26 augustus over gezondheidszorg.  
 
Alle vragen van de woordvoerders kunnen door de verantwoordelijke 
portefeuillehouder in de vergadering worden beantwoord. Er wordt 
gesproken over CNME en de educatieve kant, waarbij een aantal fracties 
aangeven dit graag te behouden. Tevens wordt het aanstralen van 
monumenten behandeld. De aanwezigheid en de zorg over de dieren in het 
stadspark wordt aan de orde gesteld. Verschillende fracties vragen aandacht 
voor de milieuzone in verband met het verminderen van luchtvervuiling. De 
(on) mogelijkheden van handhaving van buurlanden worden toegelicht. De 
schaal waarop klimaatvraagstukken zouden moeten en kunnen worden 
opgepakt en op welke termijn (korte of lange) in het licht van de financiële 
crisis wordt behandeld. De industrie wordt aan de orde gesteld en de 
mogelijkheden om daar te verduurzamen en de bijdrage die de industrie 
levert aan de klimaatdoelstellingen van de stad bijvoorbeeld via restwarmte 
en stadsverwarming. De vragen over rattenbestrijding, illegale dumping en 
de mogelijkheden te temporiseren via het investeringsplan worden 
beantwoord. 
 
De volgende toezegging wordt gedaan: 

 De wethouder zegt toe binnen twee weken inzicht te geven in de 

extra budgetten die zijn binnengehaald van o.a. andere overheden 

via de milieulobby.  

 
Programma 8 Volkshuisvesting, Ruimtelijke ordening en Stedelijke 
vernieuwing 

 
Alle vragen van de woordvoerders kunnen door de verantwoordelijke 
portefeuillehouder in de vergadering worden beantwoord. De voorgestelde 
bezuiniging op de monumentendag en de fonteinen komen aan de orde. 
Ook wordt het belang van de vastgoedportefeuille van de gemeente en de 
verkoop op korte en lange termijn behandeld. Er worden vragen gesteld over 
nut en noodzaak van procederen en de kosten die dit met zich meebrengt. 
Er wordt toegelicht wat de beurzen (Provada en Exporeal) voor Maastricht 
opleveren. Tevens wordt de inhoud van de post onrendabele projecten 
behandeld. 
 
De volgende toezeggingen worden gedaan: 

 De wethouder zegt toe het overzicht van de post onrendabele 

projecten toe te sturen. 

 De wethouder zegt toe het Jaarverslag veiligheid en leefbaarheid 

2020 toe te sturen.  

 

Programma 2 Verkeer, Vervoer en Waterstaat 
 
Alle vragen van de woordvoerders kunnen door de verantwoordelijke 
portefeuillehouder in de vergadering worden beantwoord. Er zijn geen 
toezeggingen gedaan. De vragen gingen over het veranderen van blauwe 
zones in combi-parkeren, voor- en nadelen van het betaald parkeren van 



 

 

 

 

 

fietsen en een eventuele bewaakte fietsenstalling in de stad, handhaven van 
het parkeren van fietsen, of er een mogelijkheid is om de intensiteit van 
parkeerplaats aan de Demerstraat uit te breiden en de inrichting van de 
stationsstraat, bijvoorbeeld ten aanzien van de mogelijkheden van inrichten 
van terrassen en het verkeersonderzoek. 

 
Programma 5 onderdeel Sport 
 
Veel vragen van de woordvoerders kunnen door de verantwoordelijke 
portefeuillehouder in de vergadering worden beantwoord. 
Er wordt gesproken over de voorgestelde bezuinigen op de 
buitensporttarieven, de openbare sport- en speelplekken en het verhogen 
van tarief van het Geuseltbad en het zorgbad. Verschillende fracties geven 
aan hier geen voorstander van te zijn en benoemen het zijn van een 
betrouwbare overheid, de sociale cohesie en de gezondheid als argument. 
De recente cijfers over o.a. aantal sporters in Maastricht en wel of niet 
verenigd zijn, worden toegelicht. Verder wordt aan de orde gesteld het 
Jeugdsportfonds (max bedrag), de onduidelijkheid van de effecten van 
sportstimulering en over het gegeven of er sprake kan zijn van 
richtinggevende bezuinigingen. 
 
De vraag over het volgende onderwerpen wordt indien mogelijk nog 
schriftelijk beantwoord, als het niet beantwoord kan worden dan wordt dit 
ook aan de raad aangegeven:  

 Kunt u aangeven hoeveel mensen individueel en of in sportverband 

zwemmen?   

 

De volgende toezegging is gedaan: 

 De wethouder zegt toe een toelichting te geven ten aanzien van 

maatregel 8.8 buitensporttarieven, waar de 450.000 op gebaseerd 

is. 

 
Ten aanzien van het onderwerp cultuur wordt geïnventariseerd per fractie of 
het wenselijk is dit nu nog na 23.00 uur aan te vangen of dat zij liever het 
presidium vragen of er ruimte en of gelegenheid gezocht kan worden voor 
een ander moment of dat het meegenomen wordt in de raadsvergadering op 
1 september. De meeste fracties kiezen voor het voorleggen van de vraag 
aan het presidium. 
 
De pre-begroting en het 1e uitvoeringsbeeld staat op 1 september 2020 
geagendeerd ter behandeling in de raadsvergadering. De voorzitter sluit de 
vergadering. 

Toezeggingen  De toezeggingen staan hierboven per onderwerp vermeld en worden voor de 
volledigheid hieronder herhaald. 

 

 De wethouder zegt toe binnen twee weken inzicht te geven in de extra 

budgetten die zijn binnengehaald van o.a. andere overheden via de 

milieulobby.  

 De wethouder zegt toe het overzicht van de post onrendabele 

projecten toe te sturen. 

 De wethouder zegt toe het Jaarverslag veiligheid en leefbaarheid 

2020 toe te sturen.  



 

 

 

 

 

 De wethouder zegt toe een toelichting te geven ten aanzien van 

maatregel 8.8 buitensporttarieven, en gaat in op waar de 450.000 op 

gebaseerd is. 

 

 

Rondebriefje Raadsronde Pre-begroting  

 

Onderwerp Pre-begroting 2021 – onderdeel ‘fysiek’  

Datum 25 augustus 2020 

Portefeuillehouder College van B&W 

Programmanummer 2. Verkeer, vervoer en waterstaat 

5.          Cultuur, Sport en recreatie (Cultuur en recreatie op 24 augustus) 

7. Volksgezondheid en milieu 

8.          Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing 

Behandelend ambtenaar  

Doel van de bijeenkomst Raadsleden zijn met elkaar en de wethouder in debat getreden ten behoeve 
van het voorbereiden van besluitvorming over het voorliggende raadsvoorstel 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Gemeenteraad 

Verloop voorgaande 
proces 

Begin maart heeft het college de ‘Onderlegger bezuinigingsproces’ aan de 
raad ter beschikking gesteld. Medio juni heeft het college de pre-begroting als 
voorstel aangeboden aan de raad. Vanuit inwoners en organisaties uit de stad 
zijn via de stadsronde van 1 juli en als ingekomen stuk bijdragen aangereikt 
aangaande de pre-begroting en de bezuinigingsvoorstellen. 

Inhoud  De pre-begroting 2021 wordt vooruitlopend op de programmabegroting 2021 
door de raad behandeld. De pre-begroting bevat noodzakelijke maatregelen 
om een sluitend financieel meerjarenbeeld te realiseren.  

Middels deze raadsronde kunnen raads- en burgerleden debatteren over en 
een bijdrage leveren in het kader van de pre-begroting (inclusief 
bezuinigingen). Tijdens de raadsronde komen een aantal begrotingsthema’s 
aan bod; programma 2, 5 onderdeel sport, 7 en 8. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Met elkaar in debat te gaan en politieke vragen te stellen aan elkaar en de 
wethouder in het kader van voorbereiding van besluitvorming over het 
voorliggende raadsvoorstel. 

Van de wethouder wordt 
gevraagd 

Politieke vragen te beantwoorden, en via de voorzitter deel te nemen aan het 
politiek debat waar nodig. 

Van de ambtenaar wordt 
gevraagd 

De ambtenaar heeft geen rol in een raadsronde. De ambtenaar kan immers 
nooit onderdeel zijn van een politiek debat. Bij uitzondering kan de ambtenaar 
een korte reactie geven op niet-politieke vragen op uitnodiging van de 
voorzitter. 

Van de inwoners wordt 
gevraagd 

Als toehoorder via de live-stream kennis te nemen van de bijdragen. 



 

 

 

 

 

Vervolgtraject Op 1 september gaat de raad in de raadsvergadering over tot besluitvorming 
over de pre-begroting en de bezuinigingsvoorstellen. 
In november neemt de raad een besluit over de programma-begroting 2021. 

 

 

 


